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PROTOKOLL 
 

§ 134 Mötet öppnas 
  Ordförande EÖJ öppnar mötet. 

 
 

§ 135 Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
  Mötet beslutade att välja DL att justera dagens protokoll. 

 
 

§ 136 Godkännande av dagordningen och kallelse 
  Mötet beslutade att godkänna dagordningen och kallelsen. 
 
 

§ 137     Genomgång av föregående protokoll 
                   Mötet går igenom förgående protokoll. 
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§ 138    Ekonomi 
 
         a) Fakturor  
            Fakturan för IT hjälp med hemsidan är betald.        
      
            b) Övrigt 
            Ekonomin är god.  
            Redovisningen från vår revisor är skickad. 
            Ingen utbetalning från SLK har inkommit från utställningen i Sundsvall 2023. 
 
 Mötet beslutade att den nya styrelsen får i uppdrag att fortsätta arbetet med 
 ekonomin som tidigare. Stöd från nuvarande kassör kommer finnas om det behövs. 
 
 

§ 139 Inkomna skrivelser 
 
                          Mötet går igenom inkomna skrivelser. 

 
 

§ 140 Aktuellt från Avelskommittén SRFL 
 
 a) DM omröstning? 
            Förslag om att ta fram en enkät angående DM och skicka ut. 
 Mötet beslutade att ge AK i uppdrag att ta fram en enkät som ska innehålla 
  information om man är hundägare eller uppfödare. Detta ska sedan skickas ut till 
  medlemmarna per mejl. 

 
 b) Utvärdering RAS 
 Inte riktigt färdig p.g.a. sjukdom och därför har ett möte inte hunnits hållas. 
                            
 c) Ändring hanhundsannonser 
 Önskan från AK om mindre ändringar har inkommit gällande hanhundsannonserna. 
 Mötet beslutade att godkänna att små ändringar kan göras utan styrelsens  
 godkännande. 
 
 d) BPH  
 Gå vidare med BPH avelskonferens mentalitet SKK målsättning. 
 Nästa steg är att lägga en målsättning för BPH på Finsk Lapphund. 
 Via klubben går det att anordna BPH kommande år ifall någon är intresserad. 
 Tätare samarbete mellan styrelsen och AK är målet. 
 Mötet beslutade att ge styrelse och AK i uppdrag att ha möten under kommande år 
 angående BPH. Bland annat gå ut med hur man kan anordna ett BPH på ett bra sätt. 
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§ 141 Aktuellt från Tävlingskommittén SRFL 
 
  a) Årspriserna 
  Årspriserna är på gång att beställas. 
   
  b) Resultat 

 En punkt som kommer tas upp på årsmötet är att visa respekt mot de som räknar och 
  lägger in årsresultaten. För att arbetet med detta ska gå så enkelt som möjligt måste 
  resultaten skickas in i tid och innan angivet datum. 
 
 

§ 142 Aktuellt från redaktionen  
 

  a) Förslag från redaktionen 
  Ett förslag har inkommit angående att byta ut ”Ordförande har ordet” mot 
  ”Rasklubben har ordet” i tidningen. Detta för att underlätta för styrelseordförande 
  men även för att låta andra styrelsemedlemmar kliva fram och få möjligheten att  
  skriva några ord. 
 Mötet beslutade att godkänna detta från SRFL:s sida. 

 
  b) Mejladress till redaktionen för ”Tidningen Lapphunden” 
  Material till redaktionen skickas till moniqa.swalas@gmail.com adressen ligger även 
 ute på hemsidan. 
 
 

§ 143 Aktuellt från SLK 
    
   a) Inbjudan rasklubbsmöte 
  SLK vill ha svar på vilket datum utav två förslagna som vi föredrar. 
  Mötet beslutade att meddela SLK detta datum: 28/2 kl. 19.30 2024. 
 
 

§ 144 Aktuellt från Avelskommittén SLK  
 

  a) Nordiska mötet 
  En utav våra styrelsemedlemmar deltog och återberättar delar utav mötet. 

 Det kommer finnas ett samarbete mellan rasklubbarna av en viss ras. 
 
  b) Agria Breed Profile 

  Viktigt med utvärderingen av rasen. 
 SLK har hållit en föreläsning om Agria Breed Profiles för alla tre lapphundsraser. 
  ABP står rasklubben sedan december till förfogande och får spridas till medlemmar.  
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  c) Avelskonferens SKK mentalitet och BPH 

 Fokus på mentalitet. SKK lyfter BPH som verktyg för båda för målsättning och 
 utvärdering gällande rasers hälsa. 

 
  d) Verksamhetsberättelse 
 
 e) Öppet brev SKK kring kastrering 

 
 f) Linjekunskap 

  Nu saknas kunskap och ett önskemål från SLK om ökad linjekunskap har inkommit. 
                   Ett förslag finns kring att bjuda in uppfödare som har haft rasen en längre tid, 
 uppfödarna ska då få berätta om sina kunskaper om olika linjer. 

 
 

§ 145 Aktuellt från Tävlingskommittén SLK 
 
  Inget nytt, fortsatt arbete. 
 
 

§ 146  Årsmöte 2024 
  
  a) Propositioner 
  Styrelsen måste besvara alla propositioner innan årsmötet. 
 

  Proposition nr 1 – Poängnyckel 
  Mötet beslutade om ett svar på propositionen. 
 
  Propositions nr 2 – Vallning som tävlingsgren 
  Mötet beslutade om ett svar på propositionen. 

 
 b) Vallning 
  Mötet beslutade att ge styrelsen och TK i uppdrag att ta fram vallningsschema/poäng 
  under året och skicka in det innan nästa årsmöte. 
 
 

§ 147 Övriga frågor 
 
  a) Årshjul 
 Vid den här tiden på året ska styrelsen gå igenom vissa saker för att underlätta för sig 
 själva och för kommande styrelse: 
 

1. Årsmötet. 
2. Årshjul. 
3. Konstituerande möte. 
4. Överlämningsmöten. 
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Mötet beslutade att det konstituerande mötet för detta år ska bokas in så snart som 
möjligt efter årsmötet är avklarat. 
Mötet beslutade att överlämningsmöten för årshjul och dokumentering ska 
bestämmas efter årsmötet. Styrelsen får känna av ifall det behövs fler än ett möte. 
 
b) Uppfödarlistan 
Uppfödarlistan är uppdaterad.  
Mötet diskuterade att ta fram rutiner för kontinuerlig uppdatering. 
Mötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att se över och sätta rutiner för att hålla  
uppfödarlistan uppdaterad. 

 
c) GDPR 
Nästa styrelse måste följa upp hanteringen utav GDPR och arkivering. 

 
 

§ 148 Nästa möte 
  Dagens möte var det sista med denna styrelse. Nästa möte sätts av kommande 
 styrelse efter årsmötet. 
 
 

§ 149 Mötet avslutas 
  Styrelsens ordförande EÖJ tackar för året som gått och önskar nästa styrelse lycka till 
  under det kommande året. 
  Styrelsens ordförande EÖJ avslutar mötet. 
 
 
 

 
      Victoria Wikström              Emma Ögren Johansson  Dorothea Ledinek

       
Vid protokollet                  Ordförande   Justerare 

 


